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Proces – verbal 
încheiat azi 31.07.2020  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 11 consilieri locali. In sala se afla si d-ul Matei Florin 
– consilier superior in cadrul comp. financiar-contabil . 
 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare .  
 Supus la vot procesul-verbal al sedintei anterioare se aproba cu 10 voturi pentru si o 
abtinere (Perieteanu Gheorghe) .  
  D-na presedinte de sedinta Mandache Maria citeste ordinea de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire la avizarea documentelor necesare atribuirii :  
“Contractului de delegare a gestiunii activităţii de colectare şi transport a deşeurilor 
municipale si altor fluxuri de deseuri , componente ale serviciului de salubrizare de pe raza 
judetuluiOlt” din cadrul „Sistemului de management integrat al deseurilor” in judetul Olt, 
mandatarea reprezentantului legal pentru a vota documentele mentionate si mandatarea 
Asociatiei pentru derularea procedurii de atribuire publica a contractului 

          2 . Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului de executie bugetara pentru trimestrul II al 
anului 2020 . 
          3.  Discutarea cererii depusa de un grup de pensionari din comuna Icoana, sat Floru, inregistrata 
sub nr. 1336/07.07.2020 .  
           4 . Întrebări, interpelări, petiţii . 

Supusa la vot, ordinea de zi se aproba in unanimitate .  
D-na presedinte de sedinta spune ca mai sunt de adaugat pe ordinea de zi inca 3 proiecte 

de hotarare : 
- Aprobarea rectificarii bugetului local de venituri si cheltuieli 

- Realizarea obiectivului de investiții „Construire foisor in  Comuna   Icoana, sat Floru, 

str. Principala, judetul Olt ”  

- Realizarea obiectivului de investiții „Sistem de supraveghere pentru  3 stalpi de pe 

teritoriul administrativ al Comunei Icoana 

D-na Veisa Teodora – in ultimele sedinte ni s-au pus cu 5 minute inainte materialele 
- In ce vad eu aici materialele sunt cam superficiale 
- Este o suma la rectificare, ajunge suma pentru investitii ? 
- 3 camere luat vederi, unde se monteaza, sunt suficiente ? 
- De ce nu facem sa avem in toata comuna camere, eu am mai propus acest lucru in trecut 

si ati fost de acord 
D-na primar – aprobam de principiu, apoi sumele 
- Politia a solicitat in cateva puncte strategice, daca n-avem bani de mai multe 
- Important este sa fie cate una in fiecare sat, in intersectiile strategice 
- Politia apeleaza la cetateni pentru camere, nu se vad bine filmarile 
- Eu propun una in Floru, intersectia din centru, sens giratoriu, una la Ursoaia in dreptul 

privatizarii d-lui Stoica, vis-a-vis, la Icoana spuneti si dvs. unde . 
D-na Veisa Teodora – propun sa punem mai multe, sa-l amanam pentru data viitoare, sa 

gasim bani . 
D-ul Matei Florin- consilier superior – se mai pot identifica sume . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – in Parlament se discuta montarea de camere in localitati . 
D-ul Matei Florin – 8 camere ar ajunge cred . 
D-na presedinte Mandache Maria propune adaugarea celor 3 puncte pe ordinea de zi, se 

inregistreaza 6 voturi pentru si 5 abtineri (d-na Veisa Teodora, d-na MiuValeria, d-ul Stoica 
Ion, d-na Mandache Maria si d-ul Perieteanu Gheorghe) . 

D-na Veisa Teodora – sunt de acord cu proiectele, vreau maxim de camere, in litera legii 
sa votam . 
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D-na presedinte Mandache Maria citeste pct. 1  aflat pe ordinea de zi : 
1.    Proiect de hotărâre cu privire la avizarea documentelor necesare atribuirii :  

“Contractului de delegare a gestiunii activităţii de colectare şi transport a deşeurilor 
municipale si altor fluxuri de deseuri , componente ale serviciului de salubrizare de pe raza 
judetuluiOlt” din cadrul „Sistemului de management integrat al deseurilor” in judetul Olt, 
mandatarea reprezentantului legal pentru a vota documentele mentionate si mandatarea 
Asociatiei pentru derularea procedurii de atribuire publica a contractului 

D-na primar – a fost o licitatie castigata de o firma din Bucuresti, firma a pierdut litigiul si 
se reia procedura de organizare a unei noi licitatii . 

D-na Veisa Teodora – ma intreb cine a intocmit acest material si daca a fost atent 
- Art. 2, lit.c) spune in hotarare  deseuri municipale, e corect ? 
D-na primar – Consiliul Judetean e la nivel de municipiu, fiecare UAT da hotarare, 

proiectul e al municipiului . 
D-na Veisa Teodora – si la lit. d) zice de modificari ulterioare ale contractului, aprobam 

dinainte, nu este normal . 
D-na primar -  cand ma cheama sa votez spun ca trebuie sa intreb consiliul local ? 
D-na Veisa Teodora – de fiecare data cand apar modificari majore in contract, sa fie cerut 

si acceptul consiliului local, aprobarea acestuia 
D-na primar – daca ma suna azi sa vin la Slatina pentru modificari, ce fac ? 
D-na Veisa Teodora – sedinta extraordinara 
D-ul State Gheorghe – supuneti la vot propunerea dvs. d-na Veisa Teodora 
D-na Veisa Teodora – este punctul meu de vedere doar 
Supus la vot, punctul 1 de pe ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind 

adoptata hotararea nr. 20   . 
   D-na presedinte Mandache Maria citeste pct. 2  aflat pe ordinea de zi : 

          2 . Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului de executie bugetara pentru trimestrul II al 
anului 2020 

D-ul Matei Florin – ati avut in materiale executia, este generat de Forexe, verificat de 
finante, ne-am incadrat in prevederile bugetare 

- La venituri din inchirieri avem o depasire de 23000 lei pe care am propus-o la rectificare 
pentru cele 2 investitii 

D-ul Perieteanu Gheorghe – nu ati semnat d-le contabil executia 
D-ul Matei Florin – fiecare plata a fost semnata de mine, este o scapare, insa este semnat 

electronic . 
 D-na presedinte supune la vot pct. 2 de pe ordinea de zi, se inregistreaza 9 voturi pentru, 

1 vot impotriva (d-ul Perieteanu Gheorghe) si o abtinere (d-ul Stoica Ion), astfel fiind adoptata 
hotararea nr. 21  . 

D-na Mandache Maria citeste punctul nr. 3 de pe ordinea de zi : 
          3.  Discutarea cererii depusa de un grup de pensionari din comuna Icoana, sat Floru, inregistrata 
sub nr. 1336/07.07.2020 .  

D-na primar – aveti cererea grupului care iese seara afara si n-au unde sa stea 
- Intra si masa si banci in proiect 
- La fantana de acolo au zis ca ne sprijina si cetatenii pentru refacerea garduletului 
- Avem o oferta, e pret si cu TVA, incercam sa gasim neplatitor de TVA pentru executie. 

TVA – ul este 19 % in plus 
D-na Veisa Teodora – am inteles ca exista fondurile  
- In cat timp va fi realizat acest proiect? 
D-na primar – vom cauta in SICAP executant . 
D-na Veisa Teodora – sunt de acord, ar trebui insa si in Ursoaia la fostul dispensar sa 

aprobam pe viitor un foisor . 
D-na Mandache Maria – la fostul punct sanitar in Ursoaia ar fi bine sa facem unul  . 
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D-na primar – se fac eforturi pentru intretinerea unor astfel de investitii, si cetateanul ar 
trebui sa contribuie . 

D-na Veisa Teodora – la Caminul Floru, ce avem in afara de masa si scaune? 
D-na primar – am aprobat in sedinta o donatie de mobilier de la Instal Ilias, si o boxa 

audio . 
D-na Veisa Teodora – o masa de tenis ar fi buna acolo . 
D-na primar – este o masa de tenis . 
D-na Veisa Teodora – masa biliard, sah, table ar fi bune acolo . 
D-na primar – OMV Petrom ne va dona cladirea de vis-a vis de sediul din Icoana, pentru 

activitati de genul acesta, social-culturale . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – eu n-as fi de acord ca cetatenii sa puna cota parte de bani . 
D-na primar – foisorul il facem noi, langa foisor este o fantana in care noi nu investim, 

cetatenii au zis ca vor schimba acel gardulet, ati inteles gresit . 
Se trece la primul punct adaugat pe ordinea de zi : Proiect de hotarare cu privire la 

Aprobarea rectificarii bugetului local de venituri si cheltuieli 

D-ul Matei Florin – consilier superior – avem cei 23000 lei si inca 2000 lei, in total 25000 
lei pentru foisor, conform proiectantului ne-am incadra . 

Se supune la vot rectificarea bugetului cu cei 25000 lei si se aproba cu 10 voturi pentru si 
o abtinere (d-ul Stoica Ion) . 

D-ul Matei Florin – de la Alte cheltuieli cu bunuri si servicii si colectarea si distrugerea 
deseurilor am puta lua maxim 24000 lei, nu stiu daca mai raman bani si pentru rutere. Se duc la 
51.02.20.20.30.30 19000 lei in loc de 2000 lei . Aproximez un numar de 12 camere, depinde ce 
gasim pe piata . 

D-ul State Gheorghe – 6 camere propun initial, sa vedem cum este, sa nu se fure cumva . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – propun sa amanam pentru ca d-ul contabil a zis de 3 camere, 

acum 12 camere, in proiectul de hotarare sunt 3 camere . 
D-na presedinte de sedinta supune la vot rectificarea de buget cu suma de 24000 lei 

conform propunerii d-lui contabil, propunere aprobata in unanimitate. Este adoptata hotararea 

nr. 22 . 

D-na primar Ancuta Gabriela, ca initiator al proiectului de hotarare Sistem de 

supraveghere pentru  3 stalpi de pe teritoriul administrativ al Comunei Icoana„, in 
conformitate cu art. art. 138, alin. (12) din Codul administrativ, formuleaza ca amendament ce 
va fi supus la vot consiliului local ca sistemul de supraveghere sa fie pentru 12 stalpi in loc de 3 
stalpi cum a fost trecut initial in proiectul de hotarare, tinand cont de faptul ca d-ul contabil a 
identificat bani in bugetul local pentru 12 camere de supraveghere. Supus la vot, amendamentul 
formulat de  d-na primar se aproba cu unanimitate de voturi . 

D-na presedinte Mandache Maria supune la vot punctul al doilea si al treilea adaugate pe 
ordinea de zi, respectiv Realizarea obiectivului de investiții „Construire foisor in  Comuna   

Icoana, sat Floru, str. Principala, judetul Olt ”  si  „Realizarea obiectivului de investiții Sistem 

de supraveghere pentru 12 stalpi de pe teritoriul administrativ al Comunei Icoana„, 

se aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind adoptata hotararea nr. 23 si  hotararea nr. 24 . 
         D-na presedinte Mandache Maria citeste pct. 4  aflat pe ordinea de zi : 

4 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
Nu sunt intrebari, interpelari, petitii . 

         Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 
 
 
                 Preşedinte ,              Întocmit , 

   Mandache Maria                             Secretar general    
                                                                                             Nicolăiţă  Viorel 


